
Ponedeljak, 14.12.2020. 
Nastavnik: Vidak Vulić 
Razred: 5 /1,2,3                             
 
Dobar dan, dragi đaci 
 
Danas ćemo da vidimo kako se gradi prezent modalnih glagola können i mögen, (str. 33). 
 
mögen – sviđati se, voleti manjim intenzitetom 
 
ich mag 
du magst 
er 
sie - mag 
es 
 
wir mögen 
ihr mögt 
sie mögen 
 
können – moći, znati, umeti 
 
ich kann 
du kannst 
er 
sie - kann 
es 
 
wir können 
ihr könnt 
sie können 
 
Kao i svi modalni glagoli, i dotični se menjaju u prezentu po svojim pravilima, malo drugačijim od ostalih 
glagola.  Prvo i treće lice jednine su bez nastavka, nastavak za drugo lice jednine je -st. U množini su 
standardni nastavci (en, t, en). Ako glagol u infinitivu ima umlaut imaće ga i u množini, dok u jednini se 
umlaut gubi. 
 
Možete da uradite vežbu na strani 33. 


